

Tour Repertoire

James MacMillan	<i>Missa Brevis</i>
<i>Traditional</i>	<i>Fanfare</i>
Claude Gervaise	<i>Bransle</i>
Henry VIII	<i>Hélas madame</i>
Thomas Weelkes	<i>Since Robin Hood</i>
Emanuel Adriaenssen	<i>Dibedibedon</i>
Anon	<i>Dindirin</i>
Pierre Certon	<i>La la la, je ne l'ose dire</i>
William Byrd	<i>Ave Verum</i>
Jan Pieterszoon Sweelinck	<i>Chantez à Dieu (Psalm 96)</i>
Kerry Andrew	<i>O lux beata Trinitas</i>
Alan Bullard	<i>Ave maris stella</i>
Andrew Simpson	<i>Surge illuminare</i>
Camille Saint-Saëns	<i>Calme des nuits</i>
Camille Saint-Saëns	<i>Les fleurs et les arbres</i>
Vaughan Williams (arr.)	<i>Bushes and briars</i>
Gustav Holst	Five part songs Op 12: <i>Dream tryst</i> <i>Ye little birds</i> <i>Her eyes the glow-worm lend thee</i> <i>Now is the month of Maying</i> <i>Come to me</i>
Jonathan Rathbone (arr.)	Three folksongs: <i>O the oak and the ash</i> <i>Swing low, sweet chariot</i> <i>Nine hundred miles</i>
Jimmy McHugh arr. Rathbone	<i>On the sunny side of the street</i>

Zeitplan / Timetable

Sie werden herzlich willkommen bei allen folgenden Ereignissen bei unserem Besuch in Zürich
You will be most welcome at any of the following events during our visit to Zürich

Freier Eintritt zu allen Veranstaltungen (Kollekte)
Free admission to all events (collection)



Sonntag / Sunday 10 April

St. Andrew's Church
Promenadengasse 9, 8001 Zürich
(der Nähe des / near the Schauspielhaus)

10:30 Uhr – *Sung Eucharist*

17:00 Uhr – *Konzert / Concert*



Montag / Monday 11 April

Reformierte Kirche / Reformed Church
Langnau am Albis
Kirchstrasse 14, 8135 Langnau am Albis

19:30 Uhr – *Konzert / Concert*

im Rahmen des 300-jährigen Jubiläums der Kirche.
Nach dem Konzert wird ein Apéro von der Kirchgemeinde spendiert.

part of the Church's 300th anniversary celebrations.
After the concert there will be refreshments sponsored by the Parish



Writtle Singers

aus / from England

Dirigent:
Conductor: Christine Gwynn



Konzertreise nach Zürich Concert tour to Zürich

10–11 April 2011

Unbegleitete geistliche und weltliche
16. bis 21. Jahrhundert Chormusik

Unaccompanied sacred and secular
16th-21st century choral music

Eintritt frei, Kollekte

Admission free – collection

Writtle Singers

Writtle Singers, ein Kammerchor aus Essex, England, hat ein umfangreiches Repertoire, welches Messen, Motetten, Madrigale der Renaissance bis zu Werken von modernen Kompositionen einschliesst. Zusätzlich zu den kleineren Stücken, die hier a capella präsentiert werden, hat der Chor in letzter Zeit die *Johannespassion*, *Magnificat* und *Messe H moll* von Bach, das *Deutsche Requiem* von Brahms und die *Chichester Psalms* von Bernstein aufgeführt, jeweils mit Orchester. Konzerte zu bestimmten Themen wie z.B. *Venedig*, *London*, *Paris*, *das Land*, *Licht*, *Intrige*, etc. runden ihre vielfältigen Aktivitäten ab.

Writtle Singers führt lokal und in größerem Umfang in England und hat vor kurzem in Chelmsford Kathedrale (nordöstlich von London) gesungen; 2004 war der Chor in Belgien, 2005 in Prag. Der Chor hat drei CDs aufgenommen und hat auf BBC Radiosendung. Das aktuelle Programm stellt ein breites Spektrum von Komponisten und Stilen vor.

Christine Gwynn studierte Musik an der Universität Southampton und an der Guildhall School of Music and Drama in London und wurde musikalischer Leiter des Writtle Singers seit 1997. Neben einer umfangreichen Chor-Repertoire, umarmt sie leitende Erfahrung Orchesterleitung und Musiktheater, mit der sie eine Vielzahl von Erfahrungen zu bringen über ihre Arbeit in der Chor-Feld zu tragen. Sie leitet mehrere andere Vokalensembles in London und Essex und führt Workshops für Sänger und Pianisten. Besuchen Sie www.cagmus.org.uk

Für weitere Informationen über den Chor, email
info@writtlesingers.org

oder besuchen Sie unsere Website
www.writtlesingers.org

Writtle Singers

Writtle Singers, a chamber choir from Essex, England, has an extensive repertoire including masses, motets, and madrigals from the Renaissance to works by contemporary composers. In addition to the smaller *a capella* pieces presented on this tour, the choir has performed the *St. John Passion*, *Magnificat* and *Mass in B minor* by Bach, the *German Requiem* by Brahms and the *Chichester Psalms* by Leonard Bernstein, all with orchestra. Concerts on specific topics, such as *Venice*, *Paris*, *matrimony* and *the gunpowder plot* round out its wide range of activities.

Writtle Singers performs in and near its home, the village of Writtle to the North East of London, including a recent concert in Chelmsford Cathedral, and at more distant venues across England; and has previously toured to Belgium (2004) and Prague (2005). The choir has recorded three CDs and broadcast on BBC radio. The repertoire for this tour includes a wide range of composers and styles.

Christine Gwynn studied music at Southampton University and at the Guildhall School of Music and Drama in London and has been musical director of Writtle Singers since 1997. In addition to an extensive choral repertoire, her conducting experience embraces orchestral direction and music theatre, enabling her to bring a wide variety of experience to bear on her work in the choral field. She directs several other vocal ensembles in London and Essex and leads workshops for singers and pianists. See www.cagmus.org.uk

For further information about the choir, email
info@writtlesingers.org

or visit our website
www.writtlesingers.org

Writtle Singers CDs

Wroving

Musik aus Writtle Singers
Reisen auf Tour
music from Writtle Singers'
travels on tour



CHF 15
jeder
each

Wrejoice!

mehr als 20
Weihnachtslieder,
alt und neu
more than 20
Christmas carols,
old and new

Wrelax

beruhigender Musik von
Elgar, Fauré, Saint-Saëns,
Schubert, Tallis und ua
soothing music by Elgar,
Fauré, Saint-Saëns,
Schubert and Tallis,
amongst others

CHF 30
für den Satz
von drei
for the set
of three

Der Chor / The Choir

Clive Beale
Neil Bell
Audrey Cassidy
Martin Clarke
Alison Connolly
Alistair Fiddes
Anne Fradd
Sue Handscombe
Martin Mason
Clare Oddy

Gavin Oddy
Frances Quintrell
Peter Quintrell
Graham Reeve
Sophie Richards
Jean Rose
Andrew Taylor
Elizabeth Tiplin
Nanette Wright